
Beretning Generalforsamling 2021 

Kære Ryder Cup vindere, puttefinalister, order of wine merrit deltagere, Gennemgående vindere, 3 points 

match vindere, torsdagsmatch vindere, Club28’ere, golfspillere og sidst også dem som blot er ude at 

spadsere torsdag efter torsdag (Håber jeg fik alle med      ). 

Velkommen til vores 31. Generalforsamling i Club28. 

Jeg vil gerne starte med at rose vores klub. For præcist en måned siden sad jeg til møde med Jens, vores 

nye manager, Jørgen Fink, vores nye formand og rigtig mange andre fra de andre klubber i klubben til et 

møde om hvordan det nu er det kører med tider, reservervationer, handicapregulering og alt dette. 

Mødet foregik ved at hver formand præsenterede sin klub og fortalte lidt om spilleformer, mængden af 

tider og udnyttelsen heraf, processen omkring reservationer mv. For ca. 3 år siden gennemgik vi jo en 

forandringsprocess ift. til at klubber i klubben skulle være mere åbne og tilpasse sig et fast regelsæt. Det 

stod meget hurtigt klar for mig at Club28 har været én af de klubber der har klaret sig bedst i denne 

forandring. Vi er: 

- Gode til at udnytte de tider vi har til rådighed og sørge for at mængden af tider passer med det 

forventede antal spillere 

- Gode til at booke vores tider fra første ledige tid og ned (som nærmest den eneste af de 

traditionelle k-i-k) 

- Gode til at afvikle vores turneringer efter reglerne 

- Gode til at sørge for at vores medlemmer bliver handicap reguleret 

Og navnlig det sidste stod på prøve nu her i Oktober måned hvor Henning er på ferie. Han har jo trukket et 

stort læs i forbindelse med at sørge for at alle vore runder blev indrapporteret. Og særligt i år hvor vi med 

introduktionen af et helt nyt handicapsystem stod over for muligheden for selv at indrapportere vores 

scores.  

Derfor varmer det et formandshjerte når jeg her i Oktober måned efter én mail, kan konstatere at samtlige 

spillede runder er manuelt reguleret i Golfbox! Det afgjort at sådan en forandringsparathed som I har udvist 

gør det nemmere at kigge fremad og se nye muligheder, når vi måske på et tidspunkt står overfor 

udelukkende digitale scorekort o.lign. 

Og derudover vil jeg takke jer for jeres meget ofte rettitidige tilmeldinger til matcher, afslutninger, 

spisninger og udflugter. Det gør livet som formand lettere når disse ting flyder nemt! 

Inden det bliver alt for kvalmt og rosenrødt så tænker jeg ofte på K-i-Ks omdømme i KGC. Da jeg startede i 

KGC var der meget et ”love/hate” forhold til K-i-K. Der var for mange, de fyldte for meget, de lukker aldrig 

igennem osv. Jeg tror på at dette er i bedring, men det kan stadig blive endnu bedre. Så længe en gruppe 

mennesker har et ”mærkat” så kan man lettere hænge problemer op på denne gruppe end hvis der ikke er 

en sammenhæng mellem dem. Lidt eksempler: 

- Går man bag en masse 4 bolde og ikke bliver lukket igennem eller 

- Opdager man mange nedslagsmærker på greens eller 

- Kommer man til at ligge i et fodspor i en bunker eller 

- Ser man i Golfbox en masse blokeringer 



så er det nemmere at blive sur på ”Club28” eller en ”Company Day”-eksempelvis end på 40 tilfældige 

spillere en lørdag formiddag. Jeg synes som udgangspunkt vi gør det rigtig godt. Men hermed en opfordring 

til at være endnu mere opmærksomme i 2022’sæsonen til at lukke igennem en ekstra gang, være mere 

opmærksomme på om det går for langsomt, nappe et ekstra nedslagsmærke o.lign. Alt tæller og det bliver 

bemærket! Og jo bedre omdømme vi har jo mere fleksibilitet og indflydelse kan vi få! 

Matcher 

Vore matcher 2021 har været meget normale i år: 

- 3 points forår: Christian Garbenfeldt 

- Gennemgående 1: Ingolf Callesen 

- Gennemgående 2: Kurt Top 

- 3 point efterår: Den tager vi til præmie overrækkelsen 

- Order of Wine Merrit: Frank Lund 

- Puttefinalen: Klaus Raabjerg 

Ryder Cup 

For første gang i år måtte vi se et amputeret hold ikke have mulighed for at stille fuldt mandskab på en 

spilledag. Der er aldrig sket før og det har da også medført et forslag vi skal debattere lidt senere. Jeg har 

sammen med de to Ryder Cup kaptajner lagt hjernen lidt i blød i forhold til at sikre lettere forhold for de to 

kaptajners muligheder for at stille hold til næste år. 

Men det ændrer ikke ved at Ryder Cuppen 2021 blev vundet af Søren Langager og rødt hold. 

Udflugt 

I år har vi været på to dejlige udflugter til hhv. Langesø og Silkeborg golfklubber, med 30 deltagere i snit, 

hvilket jeg synes er rigtig flot. Vi modtog allerede ved sidste generalforsamling, som jo grundet corona blev 

afholdt her i foråret, kritik for ikke at have busturen med på de to ture. Derfor lagde jeg hovedet på fadet 

og sagde det har vi med i 2021! Mit løfte afhænger lidt af udfaldet af punktet omkring valg til bestyrelsen, 

ellers må der være nogen der overtager det løfte :D 

Statistik 

Rekoder: 

- 1001 runder golf i 2021 eller ca. 18000 huller golf! Over 30 deltagere per runde i over hele 

sæsonen! 

- Torsdag d. 15 Apil 47 deltagere 

- 57’er og 58’er i salgspil på samme dag! 

Tak 

Til sidst vil jeg vanen tro bare takke Frank og Klaus for jeres gode indsats sæsonnen igennem. Og jeg vil 

gerne takke Henning for har fortsat store arbejde med at registrere alle vores scores! Og så vil jeg gerne 

takke alle jer for at gøre Club28 til den dejlige mangfoldige og positive klub den her! 


